
 

 

Referat styremøte 15.05.2019 – kl. 20.30 
 
 
Tilstede; Susanne, Hege, Merete, Catharina, Unni, Anne Grete (vara) og Kristine 
Forfall; Elisabeth (vara) 
 
 

21/2019 Til orientering / behandling 
 
Oppfølging av saker fra forrige styremøte. 
 
Klubbklær Pinewood; Klare til spesialen i august? HL  
 
FMBB årsmøte i Belgia 9.mai; Styret vurderer om dette er noe vi bør delta på neste år. 
Hypotesen er at det er mange år siden vi deltok, om vi noen gang har gjort det. 
 
NM i bruks 2020/2021; Diskusjon rundt hvorvidt vi skal påta oss oppgaven, men vi ser det 
kan bli utfordrende å få tak i ildsjeler som vil hjelpe til med arrangementet. 
 
RS 30/11 – 1/12 2019; Styreleder Susanne reiser i år også. 
 
FMBB i Norge 2022 eller 2023? Styret mener det hadde vært veldig gøy om vi fikk til det, 
men det krever mange ressurser og veldig stor plass. Vi tar kontakt med tidligere arrangør 
for å få en pekepinn på hva som kreves før vi eventuelt diskuterer videre.  
 
Beskriverkurs for MH hos NKK (holdes hvert 2-3 år); Styret besluttet at vi kan dekke inntil 
hele kursavgiften, men det må sendes en begrunnet søknad til styret. 
 

 
22/2019 Innkomne saker fra avdelinger/medlemmer 
 
Ingen nye saker, kun oppfølging av saker fra forrige styremøte. 
 
 

23/2019  Økonomi 
 
Avventer revisjonsrapport. 
 
 

24/2019 Avl og oppdrett 
 
Helseundersøkelsen er publisert på hjemmesiden. 

 
25/2019 Informasjon til medlemmer / hjemmeside 
 
Årets belger 2019; Det kommer oppdatert liste i løpet av mai. 
 
Det ble diskutert om vi burde planlegge spesial sammen med Mosseutstillingen fremover, 
siden vi da kan leie en ring og alt annet er organisert. Vi tar opp tråden senere. 
 
Styrereferatet er godkjent av styret før det publiseres. 
 
Tid for neste styremøte er planlagt i midten av juni. 
 
 
Referent, Kristine   


